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Abstract (en)
[origin: US4610209A] The invention concerns a grate bar for a grate tumbler of a tumbler grate of a trash incineration installation or similar
combustion facility with a base rod showing an outer rod surface and an inner rod surface, as well as side surfaces, a head surface and a foot
surface, the cross-section form being T-shaped with a cross rod (15). The invention also concerns a grate tumbler for the tumbler grate of a
trash incineration installation or the like with a hollow shaft and a cylindrical carrier construction, with grate-bar carriers resting upon the carrier
construction and grate bars mounted upon the carriers, while the grate bars are mounted upon the grate bar carriers (8) in such fashion that the slit
(25) between adjacent grate bars (11) is no greater than 1 mm in width on the combustion-chamber side.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Roststab für eine Rostwalze eines Walzenrosts einer Müllverbrennungsanlage oder dergleichen Brennaggregat mit
einem Basissteg, der eine Außenstegwandung und ene Innenstegwandung sowie Sëitenwandungen, eine Kopfwandung und eine Fußwandung
aufweist, wobei die Querschnittsform T-formig mit einem Quersteg (15) ausgebildet ist. Die Erfindung betrifft ferner eine Rostwalze für den
Walzenrost einer Müllverbrennungsanlage oder dergleichen mit einer Hohlwelle und einer zylindrischen Tragkonstruktion, wobei auf der
Tragkonstruktion Roststabträger ruhen, auf denen Roststäbe angeordnet sind, wobei auf den Roststabträgern (8) Roststäbe angeordnet sind und der
Spalt (25) zwischen benachbarten Roststäben (11) feuerraumseitig 1 mm und weniger beträgt.
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